



## **Payment process for Alexandria University**

Based on the instructions of the Directorate of Council Secretariat Affairs (Egypt), charges against verification of the authenticity of certificates for level (B.Sc or Bachelor / Higher Studies) and cards, to be as follows:-

**You will be notified by the DataFlow Team to make the payment once we will establish contact with Alexandria University for your Document verification.**

### **Payment Instructions:**

5000 EGP (Five Thousand Egyptian Pound) for verification of documents of levels (B.Sc / Bachelor), Higher Studies (Diploma - Master - Doctorate) and academic records as well as cards.

It would be paid to the account number 9/450/86795/9 of the Education Development Center. Should be paid with an expatriate account in case of payment in free currency.

Payment will be in Arab African International Bank (A.A.I.B)

In US Dollar: Account number (4/082/17840/6) for the benefit of Central Egyptian Bank - Cairo

In Egyptian Pounds: Account number (9/450/86795/9) for the benefit of the Education Development Center - Alexandria University.

### **عملية الدفع لجامعة الإسكندرية**

بناء على إرشادات من إدارة الشؤون أمانة المجلس (مصر) تترتب رسوم التحقق من صحة الشهادات مستوى (ليسانس أو بكالوريوس / الدراسات العليا) و البطاقات حسب ما يلي:

ستقوم شركة داتا فلو بإخطاركم بدفع المبلغ بعد أن تتواصل الشركة بالجامعة الإسكندرية للتأكد من وثيقتك.

### **إرشادات حول الدفع:**

٥٠٠٠ ج.م. (خمسة آلاف جنيه مصري) مقابل التحقق من مستندات مستوى (البكالوريوس / ليسانس) الدراسات العليا (الدبلوم - الماجستير - الدكتوراه) و السجل الدراسي و البطاقات.

و ليكون دفعها في رقم حساب مركز تطوير التعليم 9/450/86795/9. على أن تتم التسوية مع حساب الوافدين في حالة السداد في العملة الحرة.

ليكون دفعها في بنك العربي الإفريقي الدولي (AAIB).

بالدولار الأمريكي: رقم الحساب (4/082/17840/6) المستفيد البنك المركزي المصري - القاهرة.

بالجنيه المصري: رقم الحساب (9/450/86795/9) المستفيد مركز تطوير التعليم - جامعة الإسكندرية.